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Spørgsmål 

Hvordan vil ministeren sikre, at der i udviklingen af det nye ejendomsvurderings- og be-

skatningssystem kommer et bedre styringsgrundlag og mere effektive styringsværktøjer, 

som It-tilsynet anbefaler?  

 

Svar 

ICE-programmet, under Udviklings- og Forenklingsstyrelsen (UFST), har på baggrund af 

It-tilsynets observationer og anbefalinger implementeret en række tiltag. Programmet er 

ved at udarbejde et opdateret projektstyringsgrundlag, en opdateret business-case, inkl. 

gevinstrealiseringsplan, der anvendes som fast styringsramme for programmet.  

 

Desuden implementeres en ny økonomi-opfølgning. Dette er en forudsætning for, at der 

kan ske de løbende tilpasninger, der er afgørende for fremdriften i programmets leveran-

cer. 

 

Jeg henviser i øvrigt til mit svar på spørgsmål 562.  
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